

《单词百科:acta是什么意思?acta怎么发音?acta的解释和用法》

英语单词acta是什么意思?acta怎么读?acta怎么发音?简答网为您整理了acta的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



acta的意思

1、学报；反假冒贸易协定；反假冒贸易协议；反仿冒贸易协定

acta的双语例句

1、LESSONS LEARNED Analysis of the Articles on Human Geography Published in Acta Geographica Sinica in 1934-2004

苏联70年来利用外资与技术的主要经验教训和启示地理学报70年来人文地理学的载文分析

2、Analysis of the Articles Published on Acta Geographica Sinica from 1984 to 2003

地理学报1984~2003年论文分析

3、Statistical Analysis on Main Bibliometrics Indexes for Evaluating Agricultural University Acta in China

我国农业高校学报主要计量指标的统计与分析

4、This emerging trend was reviewed in a paper in the journal Acta Astronautica.

《宇航学报》在一篇文章中报道了这种新兴趋势。

5、The reasonable well pattern for developing low permeability oil fields Acta

低渗透油田开发的合理井网

6、Other forms of Acta were legal, municipal and military notices.

每日纪闻的其他形式为法律、市政和军事公告。

7、Statistical analysis on the citations in the Acta published by 7 agricultural universities and Colleges

七种农业院校学报引文统计分析

8、The Serum ACTA Levels in Patients with Chronic Hepatitis B (CHB) and its Clinical Evaluation

慢性乙肝患者血清ACTA水平及临床评价

9、Acta could similarly have made Internet service providers liable for what was transmitted over their networks.

与此类似，ACTA要求互联网服务提供商（ISP）对其网络上所传递的内容负责。

10、The 2nd conference of Editorial Committee of this Acta was held

本刊召开第二届编辑委员会全体会议

11、It is a reference material for authors and readers as well as the editors of acta.

可供从事学报工作的编辑以及学报论文的作者与读者参考。

12、Statistical Research on Papers and Authors of Acta Laser Biology Sinica Published from 1999 to 2003

1999年-2003年《激光生物学报》载文及作者统计研究

13、Discussion on the Hot Topics in Current Plant Ecology& An Expanded Board Meeting of the "Acta"

有关当前植物生态学中热点问题的讨论&本刊编委会扩大会议记要

14、Lineage classification of Chinese *Listeria monocytogenes* isolates based on the partial sequence of the actA gene

基于actA基因的产单核细胞李斯特菌遗传谱系研究

15、Comparing with ACTA, the main gap lies in the field of civil enforcement, criminal enforcement and border measures.

与ACTA相比较，在民事、刑事、边境措施等方面都有着一定的差距。

16、Spectrochimica Acta, Part B: Atomic Spectroscopy.

光谱化学学报，B辑：原子光谱学。

17、The European Parliament on Wednesday overwhelmingly rejected Acta, the anti-counterfeiting trade agreement.

欧洲议会上周三以压倒多数投票否决了ACTA。

18、The analysis of quoted passages from *Acta fungus Sinica*

我国《真菌学报》论文引文的分析

以上是简答网为您整理的acta怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于acta的用法、acta的释

义、acta的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/acta>